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UK1-17/2024  

Zápisnica 

zo 17. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Hnúšti, konaného  

dňa 30.1.2024 so začiatkom o 13.00 hod. 

 

 

Prítomní:  Mgr. Martin Pliešovský, primátor mesta 

       

     

Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. Miroslava 

Vargová 

 

Poslanci, ktorí sa dostavili v priebehu rokovania: Mgr. Michal Bagačka, zástupca primátora  

 

Ospravedlnená:  PaedDr. Marianna Balašková   

 

Ďalší pozvaní: Ing. Oľga Maciaková, prednostka MsÚ 

   Mgr. Miloš Barto, poverený vedením MsP 

   Ing. Michaela Hroncová, vedúca odd. PR, školstva a soc. Vecí 

   Ing. Miroslav Porubiak, konateľ MIS Hnúšťa, poverený ved. odd. služieb 

   Ing. Michal Vacula, vedúci odd. výstavby, ŽP a VO 

   Mgr. Diana Vojenčiaková, riaditeľka MsKS 

 

Mgr. Jana Cikraiová, riaditeľka ZŠ Centrum 

    

    

Ospravedlnení: Ing. Anna Baričová, hlavná kontrolórka mesta 

   Mgr. Anna Černáková, PhD., riaditeľka ZUŠ 

   PaedDr. Barbora Földiová, riaditeľka ZŠ J.Francisciho 

   Ing. Marián Michalík, konateľ MsBP Hnúšťa 

   Eva Šafáriková, riaditeľka MŠ Klokočova 

   PaedDr. Beáta Tokárová, riaditeľka MŠ Nábrežie Rimavy 

   Ing. Katarína Trnavská, vedúca odd. ekonomiky a financovania 

   Mgr. Zlata Vinclavová, riaditeľka CVČ 

 

 

 

 

      

     R o k o v a n i e 

 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášaniaschopnosti 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský privítal prítomných a konštatoval, že počet prítomných 

poslancov je 9, čím je mestské zastupiteľstvo uznášaniaschopné. Kvórum pre právne akty, 

vyžadujúce jednoduchú väčšinu je 5, pre akty vyžadujúce absolútnu väčšinu je 6, pre uznášanie 

sa na VZN je 6  a pre schválenie osobitným zreteľom  je 7.  
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Keďže toto zasadnutie je v tom roku prvé, poprial primátor mesta prítomným pevné zdravie, 

veľa šťastia, veľa úspechov v osobnom aj verejnom živote a zaželal im, aby ich rozhodnutia, 

ktoré budú prijímané pod touto strechou, boli len k dobru našim spoluobčanom.  

 

 

K bodu 2: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský určil za overovateľov zápisnice Ing. Danku Kiráľovú 

a Bc. Filipa Rohárika a za zapisovateľku Miroslavu Karasovú.  

 

 

K bodu 3: Voľba návrhovej komisie 
Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský odporučil do funkcie predsedníčky návrhovej komisie 

poslankyňu p. Hildu Ginisovú a za členov Mgr. Mariána Petroka a Michala Macháčka.  

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu:  

 

Za: 9/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. Miroslava 

Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 4: Schválenie programu rokovania MsZ 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský oboznámil prítomných s programom rokovania 

mestského zastupiteľstva, ktorý bol zverejnený a zaslaný poslancom.  

 

1. Otvorenie, kontrola uznášaniaschopnosti 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie  

4. Schválenie programu rokovania 

5. Správa o plnení pokynu primátora a uznesení mestského zastupiteľstva 

Predkladá: primátor mesta 

 

6. Rozpočty príspevkových a rozpočtových organizácií a organizácií v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta na rok 2024 
Predkladajú: riaditeľka MsKS, riaditeľky ZŠ,MŠ, ZUŠ a CVČ  

 

7. Plán podujatí MsKS na rok 2024 
Predkladá: riaditeľka MsKS 

 

8. Informatívna správa o činnosti výborov mestských častí za rok 2023  
Predkladá: vedúci odd. výstavby, ŽP a VO 

 

9. Návrh VZN o zrušení VZN č. 149/2019 o pravidlách participatívneho rozpočtu v 

podmienkach mesta Hnúšťa v znení VZN č. 150/2020 (Dodatok č. 1) 
Predkladá: vedúca odd. proj. riadenia, školstva a sociálnych vecí  

Návrh VZN o pravidlách participatívneho rozpočtu v podmienkach mesta Hnúšťa  

Predkladá: vedúca odd. proj. riadenia, školstva a SV 
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10. Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

Predkladá: predseda komisie investícií a správy majetku 

 

11. Prejednanie odporúčaní komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné 

bývanie 

Predkladá: predsedníčka komisie pre soc. veci, zdravotníctvo a náj. bývanie 

 

12. Rôzne – Prejednanie odporúčaní komisie na ochranu verejného poriadku 

Predkladá: predsedníčka komisie na ochranu verejného poriadku 

 

13. Interpelácie, diskusia 

14. Záver 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o programe rokovania mestského 

zastupiteľstva: 

 

Za: 8/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Bc. 

Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. Miroslava Vargová 

Proti: 0 

Zdržala sa: 1/ Mgr. Katarína Moncoľová 

 

Mgr. Moncoľová podala návrh na zmenu programu. Navrhla, aby sme pokračovali prejednaním 

požiadaviek občanov, ktorí sú tu prítomní. Interpelácie poslancov a diskusia môžu ostať na 

záver, ale aby občania mohli predniesť svoje požiadavky v bode 5.  

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu:  

 

Za: 9/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. Miroslava 

Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu 5: Požiadavky občanov 

 

Primátor mesta vyzval prítomných občanov, aby predložili svoje požiadavky.  

Pán Mäsiar sa vyjadril k mestskému domu Hačava č. 51, je užívaný v rozpore s právnymi 

predpismi, žije v ňom 12 osôb, ktoré sú neprispôsobivé a on má s nimi problém. 17 rokov si 

s mestom dopisuje a zatiaľ žiadny výsledok. Vypúšťajú odpadové vody voľne do priestranstva 

bez čistenia. Čo sa týka pozemku, má tam 80 % podiel a keď sa pýtal p. Michalíka, či má 

podpísanú zmluvu, tak mu povedal, že on nemá právo do tej zmluvy nahliadnuť. Ako je možné, 

že mesto užíva ten dom bez jeho súhlasu.  

Primátor mesta Mgr. Pliešovský odpovedal, že požiadavku evidujeme. Vzhľadom na to, že pán 

konateľ mestského bytového podniku je neprítomný, preveríme požiadavky, námietky a návrhy 

pána Mäsiara a písomne mu odpovieme, ako budeme pokračovať a aké bude riešenie.  

 

Od 13.10. hod. bol na rokovaní mestského zastupiteľstva prítomný zástupca primátora Mgr. 

Michal Bagačka. Počet prítomných poslancov je 10. 
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Primátor mesta vyzval k predloženiu ďalších požiadaviek občanov.  

Pán Hýbela uviedol, že prišiel na podnet niektorých Hačavanov. Rozpráva sa, že „za krajšiu 

Hačavu“. Pred rokom a pol sme išli pozrieť na krajšiu Hačavu aj s patričným pánom, kde 

ukazoval nedostatky, ktoré popísal a mali sa odstrániť. Nedostatky sa odstránili, po dvoch 

dňoch išlo do pôvodného stavu. Ľudia sa sťažujú, že pán Krankuš si tam postavil pred kotolňu 

prístrešok – podľa akého stavebného povolenia je to postavené, veď to môže niekoho zabiť. 

Ľudia si už robia srandu, že prišli Krankušove olejničky, lebo tie Tatry, s ktorými tam chodí, to 

iba tak tečie olej. Nikto s tým nič nerobí, je tam sto sudov neviem s čím, lebo pán Krankuš si 

tam robí generálne opravy, má tam postavený stojan, mám nafotených 15 áut, ktoré tam 

vytiahne a nechá aj v noci. Keď to niekoho zabije, potom čo budete robiť. To ste mu dovolili? 

On si môže robiť, čo chce? Keď tam pôjde nejaká kontrola, presne im ukáže, čo tam bolo pred 

rokom a pol a je to tam ďalej, chce byť pri tom, keď tam pôjde nejaká komisia.  

Ďalší problém sa týka daní. Dozvedel sa od jedného pána, že pán Krankuš mu predáva garáž za 

5 tisíc eur, tak sa opýtal, ktorú a povedal, že to nie je garáž pán Krankuša, pán Krankuš mu ju 

ukradol, je obyčajný zlodej a podvodník, dosvedčia to aj dve poslankyne. Keď bola schôdza na 

Hačave a chcel toto poriešiť, tak pán Lebeda ho čičíkal, nech je ticho, nech mu nepokazí 

schôdzu. Zdedil garáž po svokrovi, dve kúpil a tretiu dostal. Všetky si dal pán Krankuš prepísať 

v Intocaste s tým, že mu predali pozemok za 136 eur pod deviatimi garážami. Na pozemku sú 

garáže, ale tie nekúpil, lebo tie garáže mali majiteľa, platili sa za ne dane. Pán Krankuš si postaví 

tam auto alebo betónové kvadre, aby sa on do svojej garáže nedostal. Pred drevenou garážou 

mal auto, pán Krankuš to ukradol, má svedkov a pôjde aj na políciu. Keby si boli odfotili stopy 

od auta, ako to bolo nakladané a prevážané, mohli hneď zistiť, kto bol zlodej. Opýtal sa, či pán 

Krankuš platí dane za 9 garáží, ktoré kúpil s pozemkom a tvrdí, že sú jeho a bráni ľuďom, 

ktorým tie garáže patria. Tie 3, ktoré má pohromade v jednom celku, dve majú súpisné číslo 

a jedna nemá. Prečo tá jedna nemá súpisné číslo, aj to je garáž. Dozvedel sa, že sa predávajú 

pozemky až na základe toho, keď mal garáž vykradnutú. Ukradli mu stade 4 komplet sady 

kolies, 3 motory z auta, ponk a vercajg. Keď to dal na políciu, riešili to tak, že budú zisťovať. 

Rómovia sa nepriznajú, kto kradol, aj keď pán Krankuš tvrdí, že on vie, ktorí to boli. Bolo 

povedané, že jemu to kázal pán Bodo, že garáž patrí p. Bodovi. Treba sa pozrieť, ktorá garáž 

patrí p. Bodovi. Z polície mu prišlo, že mu nič neukradli, lebo garáž patrí p. Krankušovi, lebo 

to má zapísané na katastri. Pán Krankuš prišiel na mestský úrad s tým, že má papier z Intocastu, 

že kúpil pozemky a pani mu napísala, že kúpil pozemok so zastavanou plochou garáží. Pán 

Krankuš tvrdil na Intocaste, že tie garáže, že 20 rokov tam nikto nebol, že sú to ruiny a on sa 

dozvie, že pán Krankuš bez toho, že by sa garáže dotkol, predáva za 5 tisíc eur. Keď je to ruina, 

tak ako ju môže predávať za 5 tisíc eur. Na mestskom úrade dostal súpisné číslo a išiel si to 

zapísať na kataster. Chce, aby sa to konečne poriešilo. Má dve svedkyne, ktoré boli pri tom, 

keď prišla pani Krankušová a povedala: Ja za to nemôžem, Ivan vedel, že je to vaše, ale viete, 

on má peniaze, on si to môže spraviť, ako on chce.  

Primátor mesta odpovedal, že to budeme riešiť, takéto prípady vidíme v televíznych reláciách 

a nie, že sa to môže stať aj u nás, je to smutné.  

Ing. Vargová uviedla, že bola na mieste, aj na výbore mestskej časti, kde sme sa o tomto spore 

dozvedeli. Tie vzťahy medzi pánom Hýbelom a Krankušom, nechce robiť sudcu, ale sú naozaj 

katastrofálne a to na mieste zažiť, to naozaj za celé volebné obdobie nezažila. Vzhľadom na to, 

že tu pán Krankuš nie je, žiada, aby mestský úrad preveril celú túto situáciu okolo toho, lebo 

tam sme sa dozvedeli aj také informácie, že mesto vyrubilo platenie daní pre dvoch ľudí, alebo 

mohlo sa stať, že to išlo aj v súčinnosti s mestským úradom. Požiadala, aby táto situácia okolo 

celého tohto bola prešetrená. Žila v tom, že keď to bol jeden z podnetov, ktorý sa prerokovával 

na výbore mestskej časti a z toho sa vždy úlohy vykonávali a riešili a medzitým bolo ticho, bola 

v tom, že sa tieto veci aspoň ako tak vyriešili a vidí, že nie. Osobne ju to  naozaj mrzí a prosí 

prešetriť to a ak náhodou urobil chybu mestský úrad – nechce nikoho obviňovať, lebo nemá 
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kompletné informácie, tak prosí o nápravu krokov.  

Pán Hýbela doplnil, že Intocast sa vyhováral na to, že oni nevedeli, koho sú garáže, tak preto 

to dali p. Krankušovi ako ruinu. Prišli s manželkou za pani Štulajterovou, ktorá to má na starosti 

a na stole mala položené ich garáže. Pani o ničom nevie, že garáže sú jeho a má to položené na 

stole, veď to kole oči. Keď pán Krankuš núka jeho garáž, ktorá bola ruina, ako tvrdil na 

Intocaste, ako ju môže predávať za 5 tisíc eur. Jeho svokor platil daň za garáž na mestskom 

úrade, keď zomrel, začal to platiť on, pán Krankuš mu tam postaví bunku a on do garáže nemôže 

ísť. Odkedy boli na sedení v Hačave, odvtedy ja tam vždy niečo zaparkované, aby sa do garáží 

nedostal. Pán Krankuš chce teraz obchodovať s jeho garážami. Buď sa to porieši normálne 

a pán Krankuš príde, alebo jeho mama, lebo tvrdila, že vedela, že je to p. Hýbelu a pán Krankuš 

povedal, že to boli garáže, ktoré nemali majiteľa.  

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský odpovedal, že určite tieto veci, ktoré pán Hýbela 

spomínal, nie sú všetky v našej kompetencii, ale preveríme tie, ktoré sú a budeme súčinní aj 

s orgánmi činnými v trestnom konaní, keby bolo treba. Ďakujeme za podnety, preveríme 

a dáme vedieť.  

Pán Hýbela požiadal, keď sa pôjde na Hačavu, aby ho k tomu zavolali. Keď boli prvý raz, že 

tam pán Krankuš má vraky, zrazu boli značky na autách, kontrola odišla a značky zmizli.  

Ing. Kiráľová uviedla, že ako hovorila aj Ing. Vargová, bola tam aj ona. Výbor spísal zápisnicu 

a aj ona si myslela, že je to už vysporiadané. Teraz na jar budú výbory zasadať znova, bude to 

zverejnené a vyhlasované, takže sa o tom iste dozvedia, treba tam prísť. Hačavu treba riešiť an 

blok, možno tam príde aj k občiansko-súdnemu konaniu.  

Mgr. Moncoľová uviedla, že sú to už dva roky a boli sme v domnienke, že je to už vyriešenie a 

požiadala, aby aj poslanci potom dostali informáciu o výsledku šetrenia. 

Ing. Maciaková upresnila, že pán Hýbela bol aj s manželkou na oddelení, kde sa vydávajú 

súpisné čísla a potom aj na oddelení daní. Našli sme aj zmluvu medzi pánom Krankušom 

a Intocastom a p. Hýbelovi sme hovorili, čo treba urobiť – ísť na kataster, akým právom zapísal 

vlastníctvo budov na pozemok.  

P. Hýbela povedal, že to riešil s advokátom. Keď si zaplatí za garáž a mesto to dá Krankušovi, 

že je to jeho, zrazu to má Krankuš.  

Ing. Maciaková namietla, že ten majetok sme neprepísali my.  

Pán Hýbela doplnil, že chodil 15 rokov na Intocast, povedali mu, že teraz sa nedá, teraz 

nemôžeme... 

Primátor mesta poďakoval za podnet. Niektorí poslanci ani nevedeli, o čo sa jedná, niektorí 

áno, ale mysleli, že to bolo vyriešené. V každom prípade do toho, kde mesto môže zasiahnuť, 

určite zasiahneme a pôjdeme v súčinnosti so sťažnosťou, aby sme doriešili problém 

k spokojnosti všetkých strán.  

 

 

K bodu 6: Plnenie pokynu primátora a uznesení mestského zastupiteľstva 

  

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský informoval o plnení pokynu a uznesení.  

Pokynom bola daná úloha zintenzívniť činnosť na príprave vybudovania cyklotrasy, plní sa 

priebežne, vo štvrtok sa uskutoční stretnutie na VÚC s kompetentnými osobami. 

Úloha pre mestskú políciu pravidelne vykonávať kontroly pri Jednote a Tescu a preverenie 

VZN o používaní alkoholických nápojov sa plní priebežne.  

Mgr. Barto doplnil, že mestská polícia tam chodí po ôsmej, ale tí, o ktorých sa tam jedná, tam 

chodia o 6.30 – 7. hod., okolo deviatej už odchádzajú. Naši keď tam prídu, postoja vedľa nich, 

tak potom sa už presunú preč. Ráno, keď tam zvyknú byť, tak my ešte nerobíme, ale v rámci 

služby tam chodia naši príslušníci stále a čo počul, tak sa to už trošku zlepšilo.  
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Ing. Vargová uviedla, že uznesením požiadalo mestské zastupiteľstvo vypracovať písomný 

prehľad uskutočnených krokov prechodu technických služieb a prípadné ďalšie plánované 

kroky. Píše sa, že uznesenie je vykonané, nemá tú vedomosť, že by sme dostali tento prehľad. 

Keď sa píše o uskutočnených krokoch, tak sa tým myslia kroky vykonané od septembra do 

decembra, o týchto krokoch neboli písomne informovaní doteraz. Teraz sa to v súčasnosti 

napravilo tými krokmi, ktoré rieši nový poverený vedúci oddelenia služieb, ale to sú v podstate 

tie kroky, ktoré sa vykonávajú teraz, čiže nemyslí si, že toto uznesenie bolo vykonané. Myslí 

si, že to je to, čo chceli kolegovia aj na pracovné stretnutie. Ak sa mýli, nech ju opravia, ale 

nedisponuje informáciami o uskutočnených krokoch.  

Ing. Kiráľová odpovedala, že materiál prišiel do mailu a sú tam uvedené tie, čo boli, aj čo sa 

majú robiť.  

Ing. Maciaková doplnila, že to posielala všetkým.  

Ing. Vargová povedala, že nedisponuje týmito informáciami a 29.-teho sme presne toto chceli 

a bolo povedané, že sme nedostali.  

Ing. Kiráľová doplnila, že to bolo až následne urobené. 

Ing. Vargová uviedla, že sa ospravedlňuje, ak to bolo zaslané.  

Mgr. Moncoľová upresnila, že to bolo medzi sviatkami. 

Ing. Maciaková upresnila, že vo štvrtok.  

Ing. Vargová povedala, že ak to bolo, tak sa ospravedlňuje. Potom nerozumie výčitkám na 

pracovných stretnutiach, kde sme hovorili, že nemáme písomný materiál o uskutočnených 

krokoch. Žiadali sme to aj na tom pracovnom stretnutí, kde bol prezentovať ten pán úplne niečo 

iné. 

Ing. Kiráľová odpovedala, že tu sú veci, ktoré sa robia teraz, v tomto období.  

Ing. Vargová povedala, že na pracovných stretnutiach, jedno bolo aj včera, sme sa zhodli na 

tom, že nemáme spracované uskutočnené kroky.  

Bc. Morová povedala, že 22.12. to bolo zaslané.  

Ing. Vargová sa opýtala, prečo sú potom tie výčitky z pracovných stretnutí, že nemáme 

spracované materiály. Naozaj tento materiál nevidela.  

Ing. Kiráľová uviedla, že na zastupiteľstve žiadala organizačnú schému, organizačný poriadok, 

19.12. to pre poslancov nebolo, primátor tu o tom hovoril. Ani 22.12. to ešte stále neviselo na 

internete. 

Ing. Vargová sa opýtala, čo sme vlastne chceli na tých stretnutiach, ktoré sa konali posledne, 

keď to máme. Hovorí o skutočnosti, nie o pláne. Ak bolo napríklad niečo treba urobiť do 15. 

novembra, kedy to bolo reálne urobené. Ak to obsahuje tento materiál, tak to berie späť 

a ospravedlňuje sa.  

Ing. Kiráľová uviedla, že sú veci, ktoré boli urobené, ale nie sú všetky úlohy splnené. Aj včera, 

keď bolo stretnutie, sme vedeli o dvoch zamestnancoch, ktorí nie sú ešte stále vyriešení.  

Ing. Vargová povedala, že teda je to čiastočne splnené. Musí si to prejsť, skontroluje si maily.  

 

Predsedníčka návrhovej komisie Hilda Ginisová predložila návrh na uznesenie č. 17/240/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Plnenie pokynu primátora a uznesení mestského zastupiteľstva 

 

a/ berie na vedomie: 

Plnenie uznesení mestského zastupiteľstva  
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Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 7: Rozpočty príspevkových a rozpočtových organizácií a organizácií 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta na rok 2024 

 

Riaditeľka mestského kultúrneho strediska Mgr. Diana Vojenčiaková uviedla, že rozpočet 

zostavili na základe schválenej dotácie z mesta, 186 tisíc na činnosť a 15 tisíc na Dni mesta. 40 

tisíc si nahodili na energie na základe predchádzajúcich rokov, ako sa zvyšovali splátky a  4 

tisíc, ktoré im mesto odrátalo, si stiahli z miezd, nebudú žiadne odmeny. Vlastné výnosy si 

naplánovali 36 tisíc. Je vypracovaný aj rozpočet podnikateľskej činnosti.  

Predsedníčka finančnej komisie Ing. Danka Kiráľová informovala, že rozpočet sa každý rok 

prejednáva aj v komisii, tento rok sme nemali plánované zasadnutie v januári. Konštatovala, že  

materiál, ktorý permanentne predkladajá MsKS, má svoju vypovedaciu hodnotu, je spracovaný 

podrobne, čo sa týka nákladovej aj výnosovej časti a hlavne aj časti, čo sa týka podnikateľskej 

činnosti, čiže je to v poriadku. Naďalej budeme vyhodnocovať každý štvrťrok výsledky 

hospodárenia.  

Mgr. Petrok informoval, že sme sa už asi pred dvomi rokmi dohodli, že všetky finančné veci a 

hospodárenie sú v kompetencii finančnej komisie, komisia školstva rieši organizáciu a činnosť 

škôl a školských zariadení. Rozpočty sme schvaľovali v decembri, vieme, aké sú požiadavky 

škôl, môžu sa meniť potreby a požiadavky, môžu chýbať prostriedky pri stravovaní, to všetko 

ukáže čas.  

Mgr. Cikraiová uviedla, že predtým mali nejakú sumu vyčlenenú na spolufinancovanie 

projektov, teraz majú nulu, tak či môžu počítať s nejakým spolufinancovaním z mesta, keď 

nejaký projekt vypracujú.  

Ing. Kiráľová povedala, že bohužiaľ, taká je situácia.  

Ing. Maciaková vysvetlila, že tieto rozpisy urobila pani vedúca oddelenia ekonomiky 

a financovania, sú súčasťou mestského programového rozpočtu, odkonzultovala s riaditeľkami  

a keďže sme mali taký priebeh zostavovania rozpočtu, že sme museli hľadať v rozpočte pol 

milióna eur a 344 tisíc sa nám nejakým spôsobom podarilo, tak všetky investície 

a spolufinancovania boli nulové, takže na spolufinancovanie si musia nájsť vo vlastnom 

rozpočte, tak ako si bude aj mesto hľadať iné zdroje.  

Mgr. Cikraiová sa opýtala na opravy majetku, posledná etapa, ktorá sa nedokončila, veľmi im 

zateká. Možno rok to ešte vydrží, ale už je to naozaj havarijný stav. 

Ing. Vargová doplnila k spolufinancovaniu projektov, že na jednej strane si hľadať vlastné 

financie v rozpočte, ale chápe, že zrejme nie sú, alebo ich teraz nevidieť, ale na druhej strane, 

keď chcú nejaký významný projekt, tak to treba prísť individuálne poriešiť. Vie, že sú veľmi 

hyperaktívni v projektoch, čo je super, veľmi chváli túto aktivitu, ale naozaj je teraz finančná 

situácia taká zlá, že možno v súčasnej dobe nie každý projekt je úplne nevyhnutný. Myslí si, že 

každý z nás by im doprial financovanie na projekty, ale proste budeme musieť naozaj zvažovať, 

že čo.  

Mgr. Petrok uviedol, že na obidvoch školách aj škôlkach sú šikovné ženy a bola by škoda, keď 

sa urobí naozaj zmysluplný projekt, kde by bolo potrebné spolufinancovanie, tak je to na 

individuálnom posúdení. Ak sa v priebehu roka niečo zlepší, tak myslí, že takéto projekty by 
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sme mali podporiť.  

Ing. Vargová upozornila, aby sa nestávalo, že projekt je už schválený a vtedy sa dozvieme, že 

treba spolufinancovanie. Keď budú vedieť o nejakej výzve a budú mať plán, nech to 

odkomunikujú s mestským úradom, či vôbec majú míňať čas a energiu na prípravu takéhoto 

projektu. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 17/241/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Rozpočty príspevkových organizácií a organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

 

a/ berie na vedomie: 

Rozpočty príspevkových a rozpočtových organizácií a organizácií v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta na rok 2024: 

 

- Mestské kultúrne stredisko, Rumunskej armády 195, Hnúšťa 

- Základná škola J.F. Rimavského, Nábrežie Rimavy 457/19, Hnúšťa 

- Základná škola Klokočova 742/15, Hnúšťa 

- Materská škola Nábrežie Rimavy 447, Hnúšťa 

- Materská škola Klokočova 741, Hnúšťa 

- Základná umelecká škola, Nábrežie Rimavy 457/19, Hnúšťa 

- Centrum voľného času, Nábrežie Rimavy 457, Hnúšťa 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 8: Plán podujatí MsKS na rok 2024 

 

Riaditeľka Mestského kultúrneho strediska Hnúšťa Mgr. Diana Vojenčiaková informovala, že 

plán bol zaslaný v dostatočnom predstihu, takže nejde podrobne hovoriť o podujatiach. Plán 

nie je konečný, dopĺňa a mení sa v priebehu roka. Sú tam podujatia, ktoré každoročne 

organizujú plus aj niečo nové. Najbližšie sa uskutoční pochovávanie basy a fašiangový 

sprievod, ktorý chceme urobiť v piatok, aby sme oslovili aj pracujúcich ľudí, takže pozýva prísť 

sa 9. februára zabaviť.  

Mgr. Petrok informoval, že pani riaditeľka dostala podnety aj od členov komisie školstva, 

kultúry a športu. Do plánu sa môžu nejaké veci doplniť, takže ak aj v priebehu roka môžu akcie 

pribudnúť, ak majú nejaké nápady, určite treba riešiť s pani riaditeľkou. 

Ing. Vargová sa opýtala na Street food festival na 1. mája, či je to nadviazanie na Krompeľfest. 

Ing. Vojenčiaková odpovedala, že sme o tom hovorili na komisii, je požiadavka zo strany 

občanov, aby sa na 1. mája niečo dialo, aby mali ľudia kde ísť, tak sme sa rozhodli, že niečo 

takéto zorganizujeme. 

Mgr. Petrok súhlasil, koľkokrát sa stalo, že ľudia nemali možno kde ísť, dať si občerstvenie, 

sadnúť si pri dobrej hudbe. 

Ing. Vargová odpovedala, že to chváli. Viac podujatí by očakávala na leto, vie, že je ešte dosť 
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času a možno sa to ešte naplní.  

Mgr. Vojenčiaková odpovedala, že určite tam bude ešte nejaký veľký koncert, čo zvykne byť, 

ale nemajú ešte zazmluvneného interpreta, tak to tam nedávala. 

Ing. Vargová odporučila ešte aj niečo iné, sú to letné prázdniny, časť ľudí na dovolenky nemá 

a je doma, tak treba využiť to, že je letná sezóna a bolo by treba možno trochu viac.  

Ing. Kiráľová sa vrátila ešte k predchádzajúcemu bodu, keď sme teraz hovorili, že tento 

program nie je nemenný, tak je to aj s rozpočtami. Ak sa budú napĺňať podielové dane a budeme 

ich mať vyššie, budeme vedieť aj my v meste zabezpečiť aj iné aktivity.  

Mgr. Petrok sa vyjadril ešte k prvomájovej aktivite, mala by byť viac o dobrovoľníctve, viac 

zapojiť ľudí. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 17/242/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Plán podujatí MsKS na rok 2024 

 

A/     b e r i e  na vedomie  
Plán podujatí Mestského kultúrneho strediska v Hnúšti na rok 2024 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu 9: Informatívna správa o činnosti výborov mestských častí za rok 2023  
 

Vedúci odd. výstavby, ŽP a VO Ing. Michal Vacula informoval, že materiál bol zaslaný, v jeho 

prvej časti o zložení, resp. o zmene výborov, v ďalšej časti je písané o tom, ako zasadali 

a v záverečnej časti je spracované plnenie pripomienok, návrhov a podnetov, ktoré je 

spracované formou aktualizácie, keďže sme plnenie posielali niekedy v novembri, kde boli 

niektoré termíny, ktoré sme ešte chceli stihnúť a nestihli. V niektorých nedoriešených 

podnetoch budeme pokračovať v tomto roku.  

Ing. Vargová uviedla, že bola jedna z tých, ktorá žiadala takúto informatívnu správu, 

poďakovala za spracovanie. Je fajn prečítať si zverejnené zápisnice, ale naozaj to plnenie je 

priebežne vidieť. Poukázala na to, kde sa píše o technických službách, od 1. januára je to mesto, 

tak treba dohliadnuť na to, že čo mali urobiť technické služby a neurobili, že už to robí mesto.  

Ing. Vacula odpovedal, že to boli v podstate bežné veci, ktoré sú náplňou tých služieb a mali by 

sa robiť priebežne, ale ľudia sa na to sťažovali v tom čase, že sa to nevykonáva. 

Ing. Vargová navrhla, aby sa niekedy v jarných mesiacoch uskutočnili zasadnutia výborov 

mestských častí, aby sa odpočet týchto aktivít prezentoval na jednotlivých výboroch. Zároveň 

prosí, aby to bolo včas naplánované a podľa možnosti nie v priebehu jedného – dvoch týždňov, 

ale s nejakými rozostupmi, aby sme si to vedeli aj pracovne prispôsobiť. Naozaj by sme boli 

radi viacerí na tých výboroch, ale nie vždy sa dá. Ak by sa dal pripraviť plán zasadnutí výborov 

aspoň mesiac vopred.  

Ing. Vacula sa opýtal, či môže byť tak, že jeden výbor jeden týždeň.  

Ing. Vargová súhlasila, kľudne, len aby to nebolo všetko v priebehu niekoľkých dní za sebou. 

Ing. Vacula doplnil, že rozmýšľal o zvolaní aj vzhľadom na zmenu v participatívnom rozpočte, 
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aby sme to vysvetlili.  

Bc. Morová poprosila o zvolanie v neskoršom čase. 

Ing. Vacula odpovedal, že o 15. hod.  

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č.  

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Informatívna správa o činnosti výborov mestských častí za rok 2023 

 

a/ berie na vedomie 

Informatívnu správu o činnosti výborov mestských častí za rok 2023 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 10: Návrh VZN o zrušení VZN č. 149/2019 o pravidlách participatívneho rozpočtu 

v podmienkach mesta Hnúšťa v znení VZN č. 150/2020 (Dodatok č. 1). 

Návrh VZN o pravidlách participatívneho rozpočtu v podmienkach mesta Hnúšťa  

 

Vedúca odd. projektového riadenia, školstva a sociálnych vecí Ing. Michaela Hroncová uviedla, 

že na základe všeobecnej zhody a aj po našich skúsenostiach s implementáciou participatívnych 

rozpočtov sme došli k názoru, že by bolo vhodné trošku zefektívniť tento systém a takouto 

zmenou možno aj viac zaktivizovať ľudí v meste. Snažili sme sa vypracovať návrh nového 

VZN o pravidlách participatívneho rozpočtu. Tieto zmeny sú dosť podstatné oproti pôvodným 

pravidlám, preto je vypracovaný návrh na zrušenie pôvodného VZN, aby to nebolo zbytočne 

mätúce a komplikované a je vypracovaný návrh na nové VZN. Proces bude viac naviazaný na 

každoročné výzvy, ktoré sa budú vyhlasovať a ktoré bude vopred schvaľovať mestské 

zastupiteľstvo. Proces je rozdelený do štyroch častí, prípravná časť, rozhodovanie, realizácia 

a vyhodnotenie. Suma na jeden rozpočet je stanovená vo výške 2 tisíc eur vrátane DPH. Zmenili 

sa predkladatelia projektu, doteraz to boli fyzické osoby, kde muselo byť podpísaných 10 

občanov a zistili sme, že často to bolo iba formálne zháňanie podpisov. Teraz môže byť 

žiadateľom buď jedna osoba, alebo skupina fyzických osôb a môžu byť aj právnické osoby 

nezaložené za účelom podnikania, napr. občianske združenia. Účel zostal zachovaný, väčšinou 

sú to verejnoprospešné účely, komunitné aktivity. Informovala o účasti na workshope v Banskej 

Bystrici. Bolo im odporučené napríklad, že keď už to ľudí prestane baviť, je možné výzvy 

tematicky zamerať. Toto VZN dáva možnosť väčšej variabilite výziev. Informovala o zmene, 

ktorú pripomienkovala aj Ing. Vargová, v § 6, kde je nastavené hlasovanie, bolo uvedené bez 

ohľadu na spôsob hlasovania. Včera sa radila na workshope a odporučili nám, aby sme sa s tým 

zbytočne nezaťažovali, predpokladajú z vlastných skúseností, že tých prípadov aj tak nebude 

veľa, čiže každý občan by mohol hlasovať buď online alebo fyzicky. Bolo by potom 

komplikované to vyhodnocovať, čiže tam len meníme na „s ohľadom na spôsob hlasovania“. 

VZN je všeobecné, podstatná bude potom výzva. Hlasovanie bude dané nie výborom, na 

ktorom sa zúčastňovali 2-3 členovia, ale bude daná možnosť hlasovať všetkým občanom mesta 

Hnúšťa, bude vhodný spôsob online hlasovania, bude možnosť hlasovať fyzicky, takže občania 
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dostanú možnosť spolupodieľať sa na takejto forme participácie. Obidve VZN boli zverejnené 

na úradnej tabuli mesta a v stanovenom termíne neprišli žiadne pripomienky. Poďakovala za 

pomoc pri tvorbe VZN Ing. Vargovej a Ing. Kiráľovej. 

Mgr. Petrok sa opýtal, či sa môžu zapojiť rodičovské združenia.  

Ing. Hroncová odpovedala, že organizácie mesta nie. 

Ing. Vargová odpovedala, že keď sú osobitné občianske združenia, tak áno. 

Ing. Kiráľová upozornila, že treba dať pozor, napr. aj Ing. Trnavská mala problém pri rušení 

rodičovského združenia, ktoré bolo pri gymnáziu.  

Ing. Hroncová doplnila, že účel musí byť zachovaný pre širokú verejnosť, bude sa to 

posudzovať.  

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na VZN č. 13/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Hnúšti 

sa uznáša  

na Všeobecne záväznom nariadení mesta č. 13/2024, 

o zrušení VZN č. 149/2019 o pravidlách participatívneho rozpočtu v podmienkach mesta 

Hnúšťa v znení VZN č. 150/2020 (Dodatok č. 1) 
 

Vyhlásené vyvesením  

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na VZN: 

 

Za: 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na VZN č. 14/2024: 

  

Mestské zastupiteľstvo v Hnúšti 

sa uznáša  

na Všeobecne záväznom nariadení mesta č. 14/2024 

o pravidlách participatívneho rozpočtu v podmienkach mesta Hnúšťa 

 

Vyhlásené vyvesením  

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na VZN: 

 

Za: 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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K bodu 11: Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta  
 

Predseda komisie investícií a správy majetku Mgr. Michal Bagačka informoval o žiadosti 

spoločnosti Brantner o predaj pozemkov v rámci priemyselnej zóny s ich ambíciou vybudovať 

spracovateľské centrum pre činnosť v odbore podnikania s odpadovým hospodárstvom 

a v energetike. Na komisii žiadosť informatívne prešli. Projekt má do činenia s odpadovým 

hospodárstvom, s priemyselnou zónou, aj so zamestnanosťou. Komisia odporúča, aby sme 

získali čo najviac vedomostí ohľadne ich zamýšľaného projektu, aby sme ich pozvali na 

najbližšie zasadnutie komisie a potom možno aj zastupiteľstva, aby prišli prezentovať tento svoj 

návrh a zámer na najbližšie zasadnutie komisie vo februári. Zámer je dosť obsiahly, celistvý,  

takže kto bude mať záujem, môže prísť na komisiu. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 17/244/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu:  

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

1. B e r i e   n a   v e d o m i e 

 

 Žiadosť o schválenie investičného zámeru firmy Brantner Gemer s.r.o., so sídlom 

Košická cesta 344, 979 01 Rimavská Sobota, v zastúpení Ing. Ladislavom Šalamonom - 

konateľ spoločnosti za účelom vybudovania spracovateľského centra pre svoju činnosť 

v odbore podnikania v odpadovom hospodárstve a energetike a na základe analýzy vhodnosti 

lokality o možnej výstavbe centra pre energetické a biologické zhodnotenie odpadu. Zároveň 

v žiadosti žiadajú o určenie ceny a podmienok, za ktoré je mesto ochotné predať pozemky: 

- C KN p.č. 1144/188, druh pozemku ostatná plocha o výmere 5 570 m2, 

- C KN p.č. 1144/44, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1 112 m2, 

- C KN p.č. 1144/148, druh pozemku ostatná plocha o výmere 108 m2, 

- C KN p.č. 1144/149, druh pozemku ostatná plocha o výmere 2 612 m2, 

- C KN p.č. 1144/166, druh pozemku ostatná plocha o výmere 1 363 m2, 

- C KN p.č. 1144/43, druh pozemku ostatná plocha o výmere 13 318 m2, 

- C KN p.č. 1144/167, druh pozemku ostatná plocha o výmere 260 m2, 

- C KN p.č. 1144/165, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 123 m2, 

- C KN p.č. 1144/187, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 3 449 m2, 

- C KN p.č. 1144/42, druh pozemku ostatná plocha o výmere 7 543 m2, 

- C KN p.č. 1144/38, druh pozemku ostatná plocha o výmere 4 647 m2, 

- C KN p.č. 1144/40, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 785 m2, 

- C KN p.č. 1144/145, druh pozemku ostatná plocha o výmere 3 457 m2 

 

      2.   P o v e r u j e 

Mestský úrad Hnúšťa do 10 dní od vykonateľnosti uznesenia spracovaním písomnej 

odpovede a pozvať zástupcov firmy Brantner Gemer s.r.o. na februárové rokovanie 

komisie investícií a správy mestského majetku, ktoré sa bude konať 12.2.2024 o 16:00 

hod v zasadačke mestského úradu.  

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová 
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Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Predseda komisie investícií a správy majetku Mgr. Michal Bagačka informoval o žiadosti pani 

Zuzany Rapčanovej prenájom pozemku na záhradku, už sme to raz prejednávali, ale vyskytla 

sa nejaká administratívna chyba.  

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 17/245/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu:  

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

 

1. B e r i e   n a   v e d o m i e 

 

a) Uznesenie MsZ č. 15/214/2023 zo dňa 28.11.2023, ktorým bol schválený zámer 

prenajať časť pozemku C KN p.č. 1474  výmere 144 m2 p. Zuzane Rapčanovej, trvale 

bytom Hnúšťa, Štúrova 120/8 

b) Zámer prenájmu, ktorý bol zverejnený po dobu 15 dní (1.12.2023 - 16.1.2023) na 

internetovej stránke mesta a úradnej tabuli mesta. 

 

2. S c h v a ľ u j e 

 

a) v zmysle § 24, ods. 4, písm. c.) a ods. 5 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov prenájom časti pozemku C KN p.č. 

1474 o výmere 144 m2 p. Zuzane Rapčanovej, trvale bytom Hnúšťa, Štúrova 120/8 z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa pri prenájme (§28, ods. 1 Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Hnúšťa) zriadenie záhradky 

b) cenu v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 0,10 €/m2 - celkom 

14,40 €/rok 

  

 

      3.   P o v e r u j e 

Mestský úrad do 5 dní od vykonateľnosti uznesenia spracovaním nájomnej zmluvy 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Predseda komisie investícií a správy majetku Mgr. Michal Bagačka informoval o žiadosti 

spoločnosti AXXOR o prenájom skladu v priemyselnom parku č. 133 za účelom skladovania 

triedeného odpadu na ďalšiu recykláciu. Podľa našich zásad je suma za rok v hodnote 6024 eur, 

keďže je braný ako podnikateľský subjekt v žiadosti žiada o 50 % zľavu, čiže 3012 eur. Na 

komisii sme mali viac názorov, s tým, že komisia odporučila prenajať aj za týchto podmienok 

s tým, že je lepšie mať 3 tisíc eur ako prázdnu halu. Doba nájmu sa určuje len na jeden rok od 

1.1.2024 do 31.12.2024. 
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Mgr. Moncoľová sa opýtala, či je možné schváliť to spätne. 

Bc. Rohárik požiadal o vyjadrenie Ing. Porubiaka. 

Ing. Porubiak odpovedal, že žiadosť bola doručená v decembri. Jedná sa o legalizáciu stavu, 

ktorý je. Firma Axxor spolupracovala aj s technickými službami, ktoré tam umožnili uskladniť 

materiál, ktorý je vyseparovaný a zlisovaný, takže sa tam nevykonávajú žiadne činnosti. Firma 

Axxor je partnerom mesta Hnúšťa v určitých typoch materiálov. O sklad nie je zatiaľ iný 

záujemca, zatiaľ nemáme ani strategického záujemcu čo sa týka tejto plochy. Keby sa Lidl 

staval, s pánom Ondrejom je dohoda, že tam musí byť iba sklad, žiadny neporiadok a tiež 

doporučil, aby sa schválil maximálne rok. 

H. Ginisová sa vyjadrila, že sa zamýšľa nad tým, že hneď automaticky znížime cenu na 

polovicu, prečo? A čo ostatní? Nebojíme sa, že spustí nejaká vlna? 

Mgr. Bagačka odpovedal, že buď budeme mať halu prázdnu, alebo takéto riešenie. 

Primátor mesta doplnil, že firma nie je veľmi zisková a je veľmi nápomocná v komoditách, 

ktoré nemajú technické služby ako spracovať. Je dobre, že si nezasýpame zberný dvor. 

Mgr. Moncoľová sa opýtala, či tam odovzdávajú odpad podnikatelia. 

Primátor mesta odpovedal, že nie, ale viac-menej hromadiace sa v meste. 

Ing. Porubiak vysvetlil, že čiastočne je tam odpad aj zo zberného dvora. Kartóny, ktoré sú 

zbierané oddelením služieb, neporiadok pri stojiskách, zoberie náš traktor. Pokiaľ je papier 

mokrý alebo znečistený, Brantner to berie ako komunálny odpad. Keď vieme, že niekde takáto 

kopa vznikla, papier sa donesie v suchom stave k nám, vytvorili sme priestor, aby v suchom 

stave zostal. Potom volajú pána Ondreja, ktorý to berie k sebe do Ždiaru, kde to zlisuje 

a v sklade je to už zlisované. Predpokladá, že v sklade je čiastočne aj materiál od podnikateľov, 

ale je pokrytá aj spolupráca s mestom, pokiaľ nezmeníme systém, že povedzme všetko bude 

brať Brantner.  Sklad je neoficiálne využívaný rok a pol, v tom čase sme to poskytli technickým 

službám a až potom sme zistili, že technické služby s tým materiálom nemajú nič spoločné, tak 

to chce legalizovať. Vedľa je prázdny sklad, väčší a krajší, takže keby aj vznikla požiadavka 

nejakého iného partnera na skladovanie, vieme poskytnúť. Možno bude aj ďalší záujem, dnes 

si myslí, že táto ponuka je dobrá a môžeme to dať aj na pol roka. 

Bc. Rohárik sa vyjadril, že sa mu nepáči precedens, že hneď bez udania dôvodu dáme platbu 

na polovicu a pritom ani nevieme, kvôli čomu. 

Mgr. Moncoľová sa opýtala, či to máme v zásadách hospodárenia a ak firma oficiálne zoberie 

ten sklad, či to ovplyvní platenie za služby, ktoré predtým technické služby platili – či neplatili? 

Mgr. Bagačka povedal, že napríklad firma MAJK každý rok žiada o zníženie nájmu cez zimu 

kvôli zvýšeným nákladom. 

Ing. Porubiak doplnil, že za zberný dvor sa neplatilo. 

Ing. Vargová sa opýtala, či platíme za to, že firma zoberie tento odpad, Ing. Porubiak odpovedal, 

že nie. Firma pracuje iba v materiáloch, ktoré sú bezodplatné, spadá to pod separáciu. Máme 

plány s firmou Brantner, je schopná brať kartóny, ale zatiaľ tu táto spolupráca je. Takých 

skladov má momentálne voľných 4. 

Ing. Vargová uviedla, že jej príde trochu neférové, že tam rok boli bezplatne, aj plná suma by 

bola v podstate zľava a aj technické služby o tom vedeli. Súhlasí s tým, že je lepšie mať 3 tisíc 

eur ako žiadne, ale zachová sa tak, ako na komisii. 

Mgr. Moncoľová navrhla nájomnú zmluvu na pol roka, nejaké prechodné obdobie, nech sa to 

nejako vyčistí a vyrieši.  

Mgr. Petrok sa opýtal, čo to vyrieši. Na pol roka 1500 je to isté ako 3000 za rok. 

M. Macháček uviedol, že na komisii hlasoval proti tomu. Pán Ondrej to využíva na skladovanie 

druhotných surovín, ktoré sa vykupujú. Keď mám sklad s papierom a plastmi, odberateľ by mi 

mal za ne zaplatiť. Nevie, aké sú momentálne ceny druhotných surovín, ale vie, že to takto 

fungovalo, pokiaľ robil v odpadovom hospodárstve. Vyše roka je tam firma zadarmo, nezdá sa 

mu to veľmi fér, využíva to na podnikanie, nie na to, že by to využíval na skladovanie niečoho, 
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čo nevie nikde dať. Keďže to má na podnikanie, nemyslí si, že by bolo správne dať 50 % zľavu.  

Bc. Rohárik uviedol, že by mal zdôvodniť, prečo žiada polovičnú cenu, keď je to jeho 

podnikateľská činnosť a zarába na tom.  

Mgr. Petrok doplnil, že otázka je, koľko je tam percentuálne odpadu mesta. 

Mgr. Bagačka uviedol, že pokiaľ to tam mesto dáva, tak to netrčí na našom dvore.  

Bc. Rohárik sa opýtal Ing. Porubiaka, aká časť je podľa neho mestského odpadu.  

Ing. Porubiak odpovedal, že to nevie odhadnúť.  

Mgr. Moncoľová skonštatovala, že tým pádom nie je zberný dvor dostatočný. 

Mgr. Porubiak povedal, že systém je taký, že keď nasneží, papier v kontajnery namokne, 

podmienky Brantnera sú také, že musí byť suchý a čistý.  

H. Ginisová uviedla, že jej sa vidí 50 % zľava veľa, čo keby sme sa dohodli, že dáme zľavu,  

ale platba 80 %, prejavíme dobrú vôľu. 

Ing. Vargová ešte odpovedala Bc. Rohárikovi, ktorý sa pýtal na dôvod, ten je uvedený 

v zápisnici, že hala slúži na skladovanie a nie na výrobný proces a zároveň robí pre mesto 

službu vo forme dotrieďovania, recyklácie a skládkovania druhotného odpadu. Či je to výrobný 

proces alebo skladovanie, stále je to podnikateľská činnosť. Myslime  aj na to, že aj ďalšia 

žiadosť je na zníženie nájmu o 50 %, tam je dôvod uvádzaný zvýšenie cien energií. 

Bc. Rohárik uviedol, že určite s tým za takýchto podmienok nesúhlasí. Súhlasí so znížením, ale 

na 80 %. 

M. Macháček poukázal na to, že tá ďalšia žiadosť na zníženie, to je zamestnávateľ, sú tam 

pracovné miesta, kde pracujú Hnúšťania. 

Mgr. Moncoľová uviedla, že si stále myslí, že technické služby mali za to platiť. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 17/246/2024 s úpravou 

v zmysle rozpravy poslancov: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu:  

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

1. B e r i e   n a   v e d o m i e 

 

a) Uznesenie MsZ č. 15/216/2023 zo dňa 28.11.2023, ktorým bol schválený zámer 

prenájmu haly v priemyselnom parku so súp. číslom 133 (sklad PVC) na pozemku C 

KN p.č. 1144/26 firme Axxor s.r.o., so sídlom Bélu Bartóka 1048/24, 979 01 Rimavská 

Sobota, IČO: 47 490 012 v zastúpení Ing. Jurajom Ondrejom – konateľ 

 

b) Zámer prenájmu, ktorý bol zverejnený po dobu 15 dní (1.12.2023 - 16.1.2023) na 

internetovej stránke mesta a úradnej tabuli mesta. 

 

2. R u š í 

 

Uznesenie MsZ č. 15/216/2023 zo dňa 28.11.2023 

 

3. S c h v a ľ u j e 

 

a) v súlade s Prílohou č. 2, bod 5, ods. 5.1 a 5.2 Zásad hospodárenia a nakladania s 

majetkom trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov zámer prenajať za zníženú cenu 

prenájmu (20% z celkovej schválenej sumy, t.j. 4 819,20 €/rok) halu v priemyselnom 

parku so súp. číslom 133 (sklad PVC) na pozemku C KN p.č. 1144/26 firme Axxor 

s.r.o., so sídlom Bélu Bartóka 1048/24, 979 01 Rimavská Sobota, IČO: 47 490 012 
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v zastúpení Ing. Jurajom Ondrejom - konateľ  

za účelom skladovania triedeného odpadu od podnikateľských subjektov na ďalšiu 

recykláciu  

b) dobu nájmu na dobu určitú 1 rok s účinnosťou od 1.1.2024 do 31.12.2024 

  

      4.   P o v e r u j e 

Mestský úrad do 5 dní od vykonateľnosti uznesenia zverejniť zámer prenájmu majetku 

mesta na úradnej tabuli mesta Hnúšťa a na internetovej stránke mesta. 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 8/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik  

Proti: 0 

Zdržali sa: 2/ Mgr. Michal Bagačka, Ing. Miroslava Vargová 

 

 

Predseda komisie investícií a správy majetku Mgr. Michal Bagačka informoval o žiadosti 

spoločnosti MAJK o zníženie nájmu počas zimnej vykurovacej sezóny, z dôvodu nepriaznivej 

situácie s energiami, nutnosti vykonania opravy na vykurovacom systéme, výmene prasknutých 

radiátorov. 

Ing. Vargová oznámila, že nebude hlasovať kvôli tomu, že je zainteresovaná s firmou MAJK 

na nejakej zákazke. 

Ing. Kiráľová uviedla k uzneseniu, že sa to každý rok opakuje a každý rok v bode 3 máme, čo 

sa nájomcovi ukladá preukázať, tak či to už niekto niekedy kontroloval. Požiadala, aby sa bod 

3 vyhodnotil aj za minulý rok.  

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 17/247/2024:  

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu:  

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

1. B e r i e   n a   v e d o m i e 

 

 Žiadosť firmy MAJK s.r.o., so sídlom Heľpa 1108, 976 68, IČO: 36 011 801, 

v zastúpení - Ing. Janka Oravkinová - konateľ spoločnosti o zníženie nájmu nebytových 

priestorov: výrobnej haly Sociálna časť, svf  (strojná výroba foriem) so súpisným číslom 

942, nachádzajúcej sa na parcele C KN p.č. 1143/3 o výmere 4469 m2, Lakovne so súp. 

číslom 944 nachádzajúcej sa na parcele C KN p.č. 1143/25 o výmere 96 m2.  

 

2. S c h v a ľ u j e 

 

 trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov zámer prenajať majetok mesta v zmysle 

doplnku č.4, bod 5.2 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Hnúšťa a s 

majetkom štátu, ktorý mesto užíva spoločnosti MAJK s.r.o. so sídlom Heľpa 1108, 976 

68, IČO: 36 011 801, zastúpená Ing. Jankou Oravkinovou - konateľka, za odplatu 50% 

z pôvodne určeného nájmu 5 135,63 €, teda v sume 2 567,82 €/mesiac po dobu 

vykurovacej sezóny (1.1.2024 - 30.4.2024). Dôvodom pre zníženie nájomného je 

nepriaznivá situácia cien energií. Na nájomných budovách je nutné vykonať opravy na 
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vykurovacom systéme (opraviť poškodené potrubie, doplnenie resp. výmena 

prasknutých radiátorov). 

 

3. U k l a d á 

 

 žiadateľovi - nájomcovi preukázať zníženie energetickej náročnosti budov - predmetu 

nájmu po vykurovacej sezóne na náklady nájomcu, tak ako to žiadateľ deklaruje v 

žiadosti 

 

4. p o v e r u j e  
 

Mestský úrad do 3 pracovných dní od vykonateľnosti uznesenia zverejniť zámer znížiť 

sadzbu za prenájom nehnuteľného majetku mesta za podmienok stanovených v doplnku 

č.4, príloha č.1, bod 5 na úradnej tabuli a internetovej stránke po dobu 15 dní 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 8/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, 

Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik 

Proti: 0 

Zdržala sa: 1/ Hilda Ginisová 

Nehlasovala: 1/ Ing. Miroslava Vargová 

 

Predseda komisie investícií a správy majetku Mgr. Michal Bagačka informoval o žiadosti pani 

Giertlovej o prenájom časti pozemku druh zastavaná plocha za účelom parkovania vozidla 

a skladovania palivového dreva. Pozemok je dlhodobo využívaný bez právneho titulu 

a žiadateľka má na ňom postavenú plechovú garáž. Cena je stanovená v zmysle zásad 

hospodárenia 50 eur/rok. Doba nájmu 10 rokov. 

 

Ing. Kiráľová predložila návrh na uznesenie č. 17/248/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu:  

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

1. B e r i e   n a   v e d o m i e 

 

Žiadosť Mariany Giertlovej, trvale bytom Hnúšťa, Hačava 28 o prenájom časti 

pozemku C KN p.č. 195/10, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 100 

m2 za účelom zriadenia parkovania vozidla a skladovania palivového dreva.  

 

2. S c h v a ľ u j e 

 

a) v zmysle § 15, ods. 2 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta časť pozemku 

C KN p.č. 195/10, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 100 m2 za 

prebytočný majetok mesta 
b) v zmysle § 24, ods. 4, písm. c.) a ods. 5 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov zámer prenajať časť pozemku C KN 

p.č. 195/10, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 100 m2 p. Mariane 

Giertlovej, trvale bytom Hnúšťa, Hačava 28 z dôvodu hodného osobitného zreteľa pri 

prenájme (§28, ods. 11 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Hnúšťa) 
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pozemok je dlhodobo využívaný bez právneho titulu a žiadateľka má na ňom postavený 

plechový garáž s prístreškom a palivovým drevom 

c) dobu nájmu na dobu určitú 10 rokov s účinnosťou od 1.1.2024 - 31.12.2033 

d) cenu v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 0,50 €/m2 /rok - 

celkom 50 €/rok 

  

 

      3.   P o v e r u j e 

 Mestský úrad do 5 dní od vykonateľnosti uznesenia zverejniť zámer prenájmu 

majetku mesta na úradnej tabuli mesta Hnúšťa a na internetovej stránke mesta. 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie. Na 

hlasovaní nebola prítomná poslankyňa Hilda Ginisová. Počet prítomných poslancov je 9. 

 

Za: 9/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, 

Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Ing. 

Miroslava Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Predseda komisie investícií a správy majetku Mgr. Michal Bagačka informoval o žiadosti pani 

Mariany Giertlovej o kúpu pozemku druh trvalý trávny porast, hlavným dôvodom je prístup 

k budove. Komisia navrhuje schváliť prebytočnosť majetku, zámer predať pozemok a to 

obchodnou verejnou súťažou. Minimálna stanovená cena je 550 eur.  

Ing. Vargová sa opýtala, či suma je na základe znaleckého posudku, Mgr. Bagačka odpovedal, 

že áno. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 17/249/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu:  

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

1. B e r i e   n a   v e d o m i e 

 

 Žiadosť p. Mariany Giertlovej, trvale bytom Hnúšťa, Hačava 28 o kúpu 

pozemku C KN p.č. 195/21, druh pozemku trvalý trávnatý porast o výmere 190 m2. 

Predmetný pozemok je v bezprostrednej blízkosti a nadväzuje na pozemok C KN p.č. 

195/4, ktorého je vlastníčka. Hlavným dôvodom kúpy je prístup k budove, v ktorej je 

vstup do pivnice. 

 

2. S c h v a ľ u j e 

 

a.) pozemok C KN p.č. 195/21, druh pozemku trvalý trávny porast o výmere 190 m2, za 

prebytočný majetok mesta, 

b.) v súlade s § 9a ods. 2 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

 predpisov zámer predať majetok 

c.)  v súlade s § 9a ods. 1 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov spôsob predaja majetku mesta uvedeného v bode a) tohto uznesenia a to 

obchodnou verejnou súťažou  
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d.)  podmienky OVS: 
 minimálna cena stanovená v zmysle Znaleckého posudku č.3/2024 

je 550 €    

 termín úhrady kúpnej ceny do 14 dní od podpísania kúpnej zmluvy 

 ponuku na kúpu uchádzači doručia na adresu Mesto Hnúšťa, 

Mestský úrad, Francisciho 74/2, 981 01 Hnúšťa s označením 

„Súťaž – predaj pozemku C KN p.č. 195/21 - NEOTVÁRAŤ“ 

v termíne do 19. februára 2024 (vrátane) - rozhoduje dátum 

podania na poštovej pečiatke 
e.) vytýčenie majetkovoprávnych hraníc na náklady kupujúceho  

  

      3.   P o v e r u j e 

Mestský úrad do 5 dní od vykonateľnosti uznesenia zverejniť zámer predaja majetku 

mesta formou obchodnej verejnej súťaže aj s podmienkami na úradnej tabuli mesta 

Hnúšťa a na internetovej stránke mesta. 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Predseda komisie investícií a správy majetku Mgr. Michal Bagačka informoval o žiadosti pani 

Eleny Brndiarovej o prenájom pozemku, druh zastavaná plocha. Rodinný dom, v ktorom 

žiadateľka žije, je postavený na pozemku v majetku mesta, už sme o tom hovorili. Jedná sa 

o dom na ul. Pokroku, kde nemajú kanalizáciu. Doba nájmu na 10 rokov. V rámci doporučenia 

komisie je podmienky uzavretia zmluvy je nasmerovať ju k tomu, aby si riešila napojenie na 

verejnú kanalizáciu.  

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 17/250/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu:  

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

1. B e r i e   n a   v e d o m i e 

 

Žiadosť Eleny Brndiarovej, trvale bytom Hnúšťa, Pokroku 669/8 o prenájom 

pozemkov C KN p.č. 1596/1, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 105 

m2 a C KN p.č. 1596/2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 181 m2. 

Rodinný dom, v ktorom žiadateľka žije je postavený na pozemku v majetku mesta. 

 

2. S c h v a ľ u j e 

 

a) v zmysle § 15, ods. 2 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta pozemky C 

KN p.č. 1596/1, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 105 m2 a C KN 

p.č. 1596/2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 181 m2 na ul. Pokroku 

za prebytočný majetok mesta 

b) v zmysle § 24, ods. 4, písm. c.) a ods. 5 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 
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mesta trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov zámer prenajať pozemky C KN p.č. 

1596/1, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 105 m2 a C KN p.č. 

1596/2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 181 m2 p. Elene 

Brndiarovej, trvale bytom Hnúšťa, Pokroku 669/8 z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa pri prenájme (§28, ods. 29 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Hnúšťa) pozemok zastavaný stavbou vo vlastníctve žiadateľky vrátane priľahlej plochy, 

ktorá svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou. 

c) dobu nájmu na dobu určitú 10 rokov s účinnosťou od 1.1.2024 do 31.12.2033 

d) cenu v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 0,10 €/m2 - celkom 

28,60 € 

e) podmienku uzatvorenia nájomnej zmluvy - riešiť napojenie na verejnú kanalizáciu 

  

      3.   P o v e r u j e 

Mestský úrad do 5 dní od vykonateľnosti uznesenia zverejniť zámer prenájmu majetku 

mesta na úradnej tabuli mesta Hnúšťa a na internetovej stránke mesta. 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Predseda komisie investícií a správy majetku Mgr. Michal Bagačka informoval o žiadosti pána 

Ľubomíra Forceka o odkúpenie pozemku, ktorý tvorí neoddeliteľnú súčasť pozemku 

zastavaného stavbou a jeho priľahlej plochy. Má tam svoj pozemok, cez ktorý mu prechádza 

malý cíp nášho pozemku. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 17/251/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu:  

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

1. B e r i e   n a   v e d o m i e 

 

Žiadosť p. Ľubomíra Forceka, trvale bytom Bratislava, Krásnohorská 7 

o odkúpenie pozemku C KN p.č. 3070/2, druh pozemku záhrada o výmere 60 m2. 

Pozemok tvorí neoddeliteľnú súčasť pozemku zastavaného stavbou a jeho priľahlej 

plochy. 

 

2.  S c h v a ľ u j e 
 

a) v súlade s § 22 ods. 1 písm, b) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Hnúšťa a s majetkom štátu, ktorý mesto užíva a §9a ods. 15, písm. b) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien predaj pozemku C KN p.č. 

2127, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 60 m2 p. Ľubomírovi 

Forcekovi, trvale bytom Bratislava, Krásnohorská 7  

b) kúpnu cenu pozemku v sume 7,87 €/m2 - celkom 472,20 € 
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      3.   P o v e r u j e 

Mestský úrad do 10 dní od vykonateľnosti uznesenia spracovaním kúpnej zmluvy. 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Predseda komisie investícií a správy majetku Mgr. Michal Bagačka informoval, že žiadosť OZ 

Marcel & Milan sme už riešili, podľa posledných informácií sa jedná o prevádzkovanie 

cukrárne s detským kútikom v budove bývalej kolkárne. Komisia doporučuje schváliť tento 

zámer s výškou nájomného v súlade so zásadami hospodárenia s majetkom mesta 12 €/m2/rok, 

celkovo 2 232 €, prenájom na dobu určitú 5 rokov, zloženie finančnej zábezpeky vo výške 

trojmesačného nájomného  pri podpise nájomnej zmluvy.  

H. Ginisová sa opýtala na koeficient 0,8. 

Mgr. Bagačka odpovedal, že to je podľa zásad hospodárenia. Vieme, že tam robil nejakú činnosť 

v rámci občianskeho združenia a minule sme povedali, že pokiaľ je to prevádzkovanie 

cukrárne, podnikateľská činnosť, nájom nemôže byť ako pre občianske združenie. Či to bude 

akceptovať alebo nie, to už necháme na ňom.  

Ing. Kiráľová požiadala o doplnenie, koľko je to m2 a v každom ďalšom návrhu treba definovať 

m2 a rok, chýba to v každom. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 17/252/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu:  

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

1. B e r i e   n a   v e d o m i e 

 

 a.)  Uznesením mestského zastupiteľstva č. 158/2012 bola budova Kolkárne na  

  ulici Školskej schválená za prebytočný majetok mesta 

 b.)  Zámer, ktorý bol zverejnený po dobu 15 dní od 22.6.2023 do 7.7.2023 na úradnej 

  tabuli mesta Hnúšťa a na internetovej stránke mesta Hnúšťa 

 

2.  S c h v a ľ u j e 
 

 a.)  v súlade s § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí  v 

znení neskorších zmien a doplnkov a § 12 ods. 4, písm. c) Zásad hospodárenia a nakladania s 

majetkom mesta Hnúšťa a s majetkom štátu, ktorý mesto užíva trojpätinovou väčšinou 

všetkých poslancov zámer prenajať nebytový priestor bývalej budovy Kolkárne so súp. 

číslom 152 z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre Občianske združenie Marcel & Milan, 

V. Clementisa č. 199, IČO: 42 393 833 - na prevádzkovanie cukrárne s detským  kútikom 

 b.)  výšku nájomného v súlade so zásadami hospodárenia s majetkom mesta Prílohy 

č. 2, bod 1, ods B písm. d Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 15 €/m2/rok * 

koeficient 0,8 = 12 €/m2/rok, celkovo 2 232 €/rok pri ploche 186 m2 

 c.)  prenájom nebytových priestorov na dobu určitú – 5 rokov od 1.1.2024 -  

  31.12.2028 s výpovednou lehotou dva mesiace 
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 d.)  zloženie finančnej zábezpeky na plnenie vo výške trojmesačného nájomného 

  pri podpise nájomnej zmluvy.  

 

3. P o v e r u j e 
 

Mestský úrad do 5 dní od vykonateľnosti uznesenia zverejnením zámeru 

prenájmu na úradnej tabuli mesta Hnúšťa a na internetovej stránke mesta 

Hnúšťa. 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Mgr. Bagačka informoval o obchodnej verejnej súťaži na prenájom garáže. Bola doručená jedna 

obálka. Mgr. Bagačka otvoril obálku a informoval, že bol doručený návrh pána Martina Antala, 

Francisciho 130, Hnúšťa  na uzavretie zmluvy, výmera 60 m2 , ponúka cenu 200 eur/rok, od 

1.2.2024 do 31.1.2025. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 17/253/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu:  

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

1. B e r i e   n a    v e d o m i e  
 

a) že, bol doručený 1 návrh na uzavretie nájomnej zmluvy na prebytočný majetok 

mesta: 

garáž so s.č. 730 o výmere 60 m2 postavená na pozemku C KN p.č. 1144/40 v 

katastrálnom území Hnúšťa zapísaná na liste vlastníctva č. 1392 pre katastrálne 

územie Hnúšťa. 

b) že nasledovný predložený návrh spĺňa podmienky obchodnej verejnej súťaže 

(podľa dátumu prijatia): 

  b1) Martin Antal, trvale bytom Hnúšťa, Francisciho 130/56 

 

2. S c h v a ľ u j e  
 

a) v súlade s § 9a ods. 1 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. v znení zmien a 

doplnkov a VZN mesta obchodnú verejnú súťaž na nájom: 

garáž so s.č. 730 o výmere 60 m2 postavená na pozemku C KN p.č. 1144/40 v 

katastrálnom území Hnúšťa zapísaná na liste vlastníctva č. 1392 pre katastrálne 

územie Hnúšťa podľa návrhu nájomnej sumy 200 €/rok na základe výsledkov 

konania obchodnej verejnej súťaže na majetok mesta v súlade s Podmienkami 

obchodnej verejnej súťaže na kúpu a to pre: 

 

 Martina Antala, trvale bytom Hnúšťa, Francisciho 130/56 
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 Doba nájmu: 1.2.2024 – 31.1.2025 

  

3. P o v e r u j e  
  

Mestský úrad spracovaním všetkých potrebných právnych, ekonomických 

a organizačných opatrení k zabezpečeniu realizácie zhora uvedeného uznesenia. 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 12: Prejednanie odporúčaní komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné 

bývanie 
 

Predsedníčka komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné bývanie Mgr. Katarína 

Moncoľová informovala, že komisia na svojom zasadnutí prejednala žiadosti o pridelenie 

mestského nájomného bytu a navrhuje pre mestské zastupiteľstvo zaradiť do zoznamu 

žiadateľov a prideliť byt pre pani Zlatu Bálintovú, ktorá preukázala dostatočný príjem a splnila 

aj všetky ostatné podmienky v zmysle VZN. Na ul. Školskej 225 sú v súčasnosti 4 voľné byty.  

Ing. Kamenská overuje, či je žiadateľ vlastníkom alebo spoluvlastníkom nehnuteľnosti. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 17/254/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Prejednanie odporúčaní komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné bývanie 

 

1. Berie na vedomie 

Odporúčanie Komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné bývanie 

zapísať p. Zlatu Bálintovú, trvale bytom Hnúšťa, Vansovej 703 do zoznamu 

žiadateľov o pridelenie bytu žiadateľov v zmysle ustanovenia čl. III VZN č. 

145/2019 

 

2. Schvaľuje 

- pridelenie mestského bytu č. 21, Školská č.225, vchod 24 pre p. Zlatu Bálintovú 

podľa čl. IV. VZN č. 145/2019  

 

3. Poveruje 
Mestský bytový podnik Hnúšťa s.r.o. uzatvorením nájomnej zmluvy pre p. Zlatu 

Bálintovú podľa čl. VII., ods. 1, ods. 2 VZN č. 145/2019 do 30 dní od 

vykonateľnosti uznesenia. 
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Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Mgr. Moncoľová informovala o žiadosti pani Ľubice Kretovej o pridelenie mestského 

nájomného bytu. Komisia odporúča zapísať do zoznamu žiadateľov, žiadosť spĺňa podmienky, 

mesto nemá v súčasnosti k dispozícii požadovaný dvojizbový byt.  

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 17/255/2024: 

 
Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Prejednanie odporúčaní komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné bývanie 

 

1. Berie na vedomie 

Odporúčanie Komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné bývanie 

zapísať do zoznamu žiadateľov o pridelenie bytu p. Ľubicu Kretovú, trvale 

bytom Rimavské Brezovo. 

Žiadateľ splnil všetky podmienky pre zápis do zoznamu žiadateľov o pridelenie 

bytu podľa ustanovení čl. III VZN č. 145/2019. V bytovom dome na ul. 

Vladimíra Clementisa 250 v súčasnosti nie sú voľné požadované byty. Po 

uvoľnení bytu bude žiadosť predložená na najbližšie rokovanie mestského 

zastupiteľstva.  

 

2. Poveruje 
Mestský úrad spracovaním písomnej odpovede o zaradení žiadosti do zoznamu 

žiadateľov o pridelenie nájomného bytu a povinnosti pravdivo aktualizovať 

údaje uvádzané v žiadosti v priebehu vedenia v zozname žiadateľov o byt do 14 

dní od zmeny údajov v zmysle VZN č. 145/2019 čl. III, bod 4, písm. B 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 10/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip 

Rohárik, Ing. Miroslava Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Mgr. Moncoľová informovala, že na komisii hovorili aj o pozvaní splnomocnenca pre rómske 

komunity, už takto pred rokom sme o tom hovorili, splnomocnenec bol pozvaný, nevieme 
o žiadnej odpovedi. Máme informácie, aj v médiách sme videli, že chodí po regiónoch. Komisia 

odporúča, aby bol opäť pozvaný, keďže už je iný a požiadala, aby komisia bola informovaná 

o tom, ako dopadlo toto pozvanie a kedy bude termín. 

Komisia predložila aj návrh a v spolupráci s vedúcou oddelenia projektového riadenia, školstva 

a sociálnych vecí, odporúčali vypracovať doplnok všeobecne záväzného nariadenia 

o stravovaní pre dôchodcov. Aj po prieskume v okolitých obciach komisia odporučila zvýšiť 
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tento príspevok. Zároveň, aby tento príspevok bol adresnejší, tak odporúčajú dve pásma – ľudia, 

ktorí majú dôchodok do 600 eur, tam by bol príspevok na jeden odobratý obed 1 euro a ľudia, 

ktorí majú dôchodok viac ako 600 eur, tento príspevok by bol 70 centov na jeden odobratý obed 

s tým, že neurčujeme maximálnu výšku dôchodku, predtým sme to mali limitované výškou 

dôchodku.  

Ing. Hroncová upresnila, že zostáva hranica 650 eur.  

Mgr. Moncoľová sa opravila, že od 600 – 650 eur je príspevok 70 centov. Po spracovaní bude 

zverejnený doplnok VZN a na februárovom zastupiteľstve by mal byť predložený na 

schválenie. V rozpočte to je, po pol roku sa prehodnotí, či je to postačujúca výška. 

  

 

K bodu 13: Rôzne – Prejednanie odporúčaní komisie na ochranu verejného poriadku  

 

Predsedníčka komisie na ochranu verejného poriadku Bc. Erika Morová informovala, že na 

komisie prejednávali návrh spracovania doplnku VZN č. 176/2022 o používaní 

pyrotechnických výrobkov na území mesta Hnúšťa. Zákon č. 330/2023 Zz., ktorý mení 

a dopĺňa zákon č. 58/2014 Z. z. o výbušninách, deleguje od termínu 02.01.2024 obci právomoc 

stanoviť vo všeobecne záväznom nariadení o používaní pyrotechnických výrobkov správny 

poplatok, ktorý umožní používanie pyrotechnických výrobkov kategórie F2 a F3. 

Vzhľadom k tomu, že sa jedná o doplnenie VZN ekonomického charakteru a určenie jeho 

výšky, podanie samotného návrhu je v kompetencii finančnej komisie, komisia na ochranu 

verejného poriadku odporúča brať na vedomie doplniť VZN č. 176/2022 o stanovenie poplatku, 

ktorý umožní používanie pyrotechnických výrobkov. 

Mgr. Moncoľová sa opýtala, či komisia nemá nejaký návrh, Bc. Morová odpovedala, že nie.  

Ing. Kiráľová odpovedala, že sa nebráni tejto úlohe, ale verí tomu, že v súčinnosti s KOVP 

a s pánom náčelníkom, bolo vždy dobrým zvykom, že to predkladali oni. Veci, ktoré sa týkajú 

komisie na ochranu verejného poriadku, musia byť pripravené od nich a čo sa týka poplatku, 

verí, že pán náčelník bude súčinný, aby sme to vedeli správne urobiť podľa zákona. Vie o tejto 

zmene, ktorá je účinná od 1.1.2024 a verí, že sa vedia dohodnúť na spoločnom riešení. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 17/256/2024: 

 
Mestské zastupiteľstvo k bodu: 
Prejednanie odporúčaní komisie na ochranu verejného poriadku 
 
 

a) Berie na vedomie 

Odporúčanie KOVP doplniť VZN č. 176/2022 o používaní pyrotechnických výrobkov na území 

mesta Hnúšťa v zmysle novely zákona č. 58/2014 o výbušninách, výbušných predmetoch a 

munícií a o zmene a doplnení niektorých zákonov o stanovenie poplatku, ktorý umožní 

používanie pyrotechnických výrobkov. 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 9/ Mgr. Michal Bagačka, Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, 

Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Erika Morová, Bc. Filip Rohárik, Ing. 

Miroslava Vargová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1/ Mgr. Marián Petrok 
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K bodu 14: Interpelácie, diskusia 

 

Zasadnutia mestského zastupiteľstva sa zúčastnila občianka pani Minichová. Uviedla, že zistila, 

že čo vlastní na Hačave lúku, parcela č. 209 je preseknutá cestou. Ani starí rodičia nemali žiadnu 

zmluvu s nikým a zrazu je tam cesta.  

Mgr. Bagačka sa opýtal, či je to asfaltka a kde to je, p. Minichová odpovedala, že nie, len taká, 

že sa stadiaľ chodí, je to pod studničkou.  Opýtala sa, či sa dá s tým niečo robiť, pretože nikdy 

tam nebola cesta a zrazu zistila, že od r. 1981 je tam cesta. Aj by vedela, ako k tej ceste prišlo.  

Ing. Vargová sa opýtala, či je to aj vedené ako cesta a či to patrí pod mesto.  

P. Minichová odpovedala, že je to jej lúka a niekto si cez ňu spravil cestu. Patrí to mestu.  

Ing. Vacula povedal, že ak je to zapísané na katastri, tak asi to bolo na základe niečoho.  

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský povedal, že sa na to pozrieme. 

Ing. Vargová sa opýtala, či pani požaduje, aby tam tá cesta nebola, p. Minichová odpovedala, 

že áno, aby to bolo tak ako dakedy a nie, žeby jej tam niekto chodil off road robiť. Tak ako starý 

dom ako sa ide na stanicu, prišiel jej papier, že vlastní dva domy. Bola na katastri, vysvetlila, 

že ten dom dávno zbúrali. Lenže nikto to nenahlásil, potom bolo nejaké prečíslovanie. Prišla za 

pánom Kolimárom, povedal jej, že tu nemá sekretárku, nech príde na budúci týždeň, ale nie je 

to jej povinnosť, chodiť. Pán Bálint jej povedal, že keď jej to prišlo, musí to vybaviť ona.  

Mgr. Brádňanský poprosil o upresnenie, kde sa nachádza lúka.  

Pani Minichová odpovedala, že na parcele č. 209. 

Mgr. Bagačka povedal, že treba preveriť, či je nejaká zmluva o prevode. V prvom rade treba 

najprv zistiť, akým spôsobom to prešlo na mesto.  

Ing. Porubiak povedal, že zásahy na katastri sa dajú napadnúť 3 roky. Naozaj si to treba sledovať 

každý rok, inak už iba pri sceľovaní. ROEP sa urobila otrasným spôsobom.  

P. Minichová povedala, že ROEP bolo v r. 2008, tak od r. 1981 do 2008 kto mal s nimi zmluvu. 

H. Ginisová povedala, že my to nevieme. 

Ing. Vargová poprosila ešte o číslo parcely, č. 209 na Hačave nemá záznam o vlastníkoch. Je 

tam 209/1, ale samostatná 209 nie je. Bolo by fajn poznať presné číslo parcely. 

P. Minichová odpovedala, že to bola niekedy 209, už je to preseknuté. Bolo to 206, 207, 209. 

Ing. Vargová povedala, že to treba preveriť. 

P. Minichová sa opýtala, čo má teraz robiť.  

Ing. Porubiak odporučil dohodnúť sa s mestom, že by sa cesta presunula na kraj. 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský povedal, že to preveríme a dáme pani Minichovej 

vedieť, ako postupovať v tejto veci.  

 

Ing. Kiráľová doporučila naozaj dať pozor v predkladaných materiáloch, už to hovorila 

niekoľkokrát, treba presne definovať, že je to za m2 za rok, definovať správne údaje a keď sa 

uplatňuje z dôvodu osobitného zreteľa, definovať priamo, aby nedochádzalo k polemikám. 

Požiadala primátora osloviť Slovak Telekom, my sme možno jediné mesto na okolí vrátane 

obcí, kde nemáme optické pokrytie telefónov. Treba vyvolať rokovanie, či je možnosť, aby aj 

Hnúšťa bola pokrytá optikou, pretože menšie obce v rámci nášho regiónu to majú.  

Požiadala o informáciu, stále nie je odpoveď, čo sa týka pohrebných služieb. Nielen Hnúšťania, 

ale aj Klenovčania sa ozývajú, že nebožtík je prevezený do Rimavskej Soboty a potom sa to 

rieši tu. V každom prípade to treba zabezpečiť tak, aby to bolo na prospech všetkých ľudí 

v meste Hnúšťa. 

Primátor mesta odpovedal, že my nemáme 24 hodinovú pohrebnú službu. Firma Anubis, 

napriek tomu, že nemá splnomocnenie od rodiny, nám prevezie nebožtíka do Rimavskej Soboty 

a to z toho dôvodu, že keď zomrie o druhej v noci, o štvrtej musí odísť a my nemáme 

nepretržitú službu, preto to zoberie firma. Nemocnica už nebude prevádzkovať chladničku. 

Ing. Vargová namietla, že pán riaditeľ technických služieb tvrdil opak. Hovoril, že je to 
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zabezpečené, čiže evidentne nie je. 

Primátor mesta odpovedal, že ešte tento týždeň, ak sa nám to podarí, budeme mať rokovanie 

s pani riaditeľkou Trnavskou, chce, aby pri sedení bol aj vedúci oddelenia služieb, aby sme to 

nejakým spôsobom doriešili, pretože my 24 hodín nevieme platiť. 

H. Ginisová sa opýtala, či nám niekto predložil, koľko to je, taká pohotovosť, či by nás to 

rozpočtovo zruinovalo. 

Mgr. Petrok informoval, že bol za pani Trnavskou a stretli sme sa aj so zamestnancami, ktorí 

u nás vykonávajú pohrebné služby. Nemocnica momentálne už nedisponuje márnicou, ani 

nechcú s ňou už ďalej počítať, lebo vedia zabezpečiť odvoz takýmto spôsobom, či už firma 

Anubis, alebo keby sme sa dohodli my, im je to absolútne jedno, s kým by spolupracovali, ale 

naozaj musia prísť do dvoch hodín na odvoz. Jednak nemajú márnicu a na nočnú zmenu sú 

jedna, maximálne dve sestry, nie ako niekedy boli ošetrovatelia, ktorí mŕtvolu vedeli presunúť 

do márnice. Druhá vec je, že aj naši pracovníci pohrebných služieb by museli mať niečo 

zaplatené. K tomu by si bolo treba sadnúť, aj s pani starostkou z Klenovca, v spolupráci s 

obcami a nájsť riešenie, aby sa nestávali také veci, ako aj teraz bol problém, že zobrali mŕtvolu 

preč a volali k nám, aby sme zabezpečili smútočného rečníka a chlapov na takúto činnosť. 

Riešenie je v primátorovej kompetencii, aby si aj s vedúcim sadli a našli nejaké riešenie.  

H. Ginisová doplnila, že aj nového vedúceho oddelenia služieb. Treba si prejsť, či nám finančne 

vyjde alebo nie, lebo potom toto je čo za hybrid, robíme pohrebné služby, či nerobíme. Občan 

má iné starosti, keď mu zomrie príbuzný a odvezú ho do Rimavskej Soboty. 

Primátor mesta informoval, že sme to vtedy okamžite riešili, mali sme jednanie s pani 

Trnavskou a pani starostkou Klenovca z toho dôvodu, že sa nám to stalo v pracovnej dobe, 

pracovníci pohrebných služieb boli ešte na pracovisku a išli si po mŕtvolu a tá tam už nebola. 

Problém je v tých iných časových reláciách, než je pracovná doba. 

Mgr. Bagačka povedal, že by sme museli riešiť pohotovosť poobede, v noci, v sobotu a nedeľu. 

Ing. Vargová uviedla, že sme zase boli zavádzaní zo strany konateľa, ktorý povedal, že všetko 

je zabezpečené. Pre ňu to znamená, že máme tú pohotovosť, zabezpečenú službu. Bola to 

samostatná organizácia, ktorá mala túto zodpovednosť. Prikláňa sa k tomu, aby bolo prezistené, 

koľko by nás to stálo a potom by sa to malo premietnuť do ceny poskytovaných služieb.  

Ing. Kiráľová uviedla, že v cenníku, ktorý bol zverejnený v októbri 2023, to je. Treba sa pozrieť 

na túto službu, ktorú robíme pre ľudí, takže to treba dať na poriadok a v každom prípade je 

povinnosťou pani riaditeľky informovať pozostalých. Treba to naozaj urobiť z našej strany, 

keďže my máme pohrebné služby. Treba to pripraviť na papier, vyhodnotiť a hľadať také 

riešenie, že ak to nedokážeme robiť my, tak v súčinnosti s firmou. 

Mgr. Pliešovský odpovedal, že ešte by sme vedeli nájsť také riešenie, že by sme platili za 

elektriku v nemocnici, aby tá chladnička tam fungovala.  

Ing. Vargová doplnila, že chladnička je pokazená. Odporúča najprv prepočítať, ako hovorí Ing. 

Kiráľová, koľko by nás to stálo. Ak je to drahé, ak sa vieme dohodnúť s firmou, tak jej prenajať 

v tom čase, ale najprv potrebujeme vedieť, koľko to stojí.  

Mgr. Bagačka súhlasil, Ing. Porubiak to prepočíta.  

Ing. Kiráľová povedala, že treba aj zverejniť na stránke, že Ing. Porubiak je poverený vedúci 

oddelenia služieb a doplniť aj kontakt, aby ľudia vedeli, kde majú volať v prípade potreby 

a zaoberať sa aj zverejňovaním smútočného oznámenia. 

Mgr. Pliešovský odpovedal, že môžeme dať takúto informáciu do Hnúšťanského hlasu, ale 

mnohí to nechcú. 

Ing. Kiráľová odpovedala, že ten, kto chce, si dá a kto nechce, nedá, nemusí. 

Ing. Vargová pripomenula, že prosila, aby bola zaslaná správa o vládnom auditg na drvič 

a fermentor a plnenie opatrení zo strany mesta, možno len kvôli povinnostiam to nebolo 

zaslané, tak prosí aj takto, oficiálnou cestou, aby to bolo zaslané všetkým poslancom.  

Ing. Hroncová odpovedala, že písala Ing. Vargovej, že je tam začaté správne konanie vo veci 
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uloženia pokuty, tak či chcú počkať na výsledok správneho konania, alebo zaslať správu skôr.  

Ing. Vargová odpovedala, že chcú správu.  

Mgr. Pliešovský doplnil, že aktuálne včera prišiel výsledok a tým, že máme veľmi dobré 

priateľské vzťahy s pánom audítorom, tak je to 500 eur. 

Ing. Vargová odpovedala, že napriek tomu chceme vidieť plnenie opatrení zo strany mesta. 

Ing. Vargová poprosila o spracovanie a zaslanie požadovaných dokladov k téme ďalšieho 

využitia gymnázia, nedostala spätnú väzbu. Požadovala podklady tak ako to napísala v maili. 

Naozaj jej nepríde správne, že sa z médií dozvieme, že nám VÚC listom oznámila, že je to 

prebytočný majetok a myslí, že toto naťahovanie už nie je férové voči VÚC, napriek tomu, že 

máme tam viceprimátora, poslanca a dobré vzťahy, bolo by to načase rozlúsknuť, ale bez 

nejakých podkladov je to veľmi ťažké. Poprosila o všetky podklady, ktoré požadovala, nejde 

ich opakovať, lebo to niekoľkokrát hovorila a majú to aj písomne v maili. Poprosila aj 

o zaslanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu športovej haly a do budúcna prosí, aby 

im boli posielané na pripomienkovanie všetky projektové dokumentácie a štúdie vez ohľadu na 

to, či sa v danej téme vyznajú alebo nie. 

Vyjadrila sa ešte k téme, ktorá sa začala na mestskom zastupiteľstve a potom z toho boli ešte 

rôzne mediálne výstupy, ktoré nevrhali dobré svetlo či už na mesto, alebo prevádzkovateľov 

banského múzea. Opýtala sa, ako stojí sporný dodatok k zmluve s Hornou Rimavou. Pravidelne 

sa pýta na jednej aj druhej strane. Myslí si, že naozaj nie je dobrá vizitka, ak nevieme dotiahnuť 

jeden dodatok za jeden rok. Požiadala o informácie, aký je reálny stav, kto kde odoslal dodatok, 

kto nepodpísal, kde to viazne. Doriešme to, je to naozaj taká strašná hanba, že sa na dvoch 

stranách postavili nevie, či egá alebo čo. Nehádže vinu na mesto, myslí si, že svoj podiel viny 

na tom majú obidve strany. Prosí, aby mesto vyvinulo napriek nejakým zlým vzťahom, tiež má 

s daným človekom zlé vzťahy. Napriek tomu si myslí, že to vrhá zlé svetlo, treba to doriešiť, 

aby to bolo v poriadku.  

 

Ing. Vacula sa opýtal, či projektovú dokumentáciu stačí poslať, alebo aj odprezentovať.  

H. Ginisová odpovedala, že poslať aj prezentovať. 

Ing. Vacula povedal, že je lepšia aj prezentácia, lebo keď sa na to iba tak pozrú, nebudú možno 

z niektorých vecí až tak chápať, čo tam je.  

Ing. Vargová privítala aj prezentáciu, ale nech je to pri všetkých projektových dokumentáciách 

a pre všetkých poslancov a ak sa poslanci nevyjadria, je to ich chyba. Nech to neberú tak, že 

nejdeme to posielať, lebo poslanci aj tak nereagujú.  

Bc. Morová poznamenala, aby to nebolo o jednej. 

Ing. Vacula sa opýtal, aký čas by im vyhovoval, dohodli sa, že môže byť o 15. hod. 

 

M. Macháček informoval o podnetoch od občanov. Bol si aj nafotiť niektoré miesta, bolo by 

dobre, keby tu bol aj projektor, aj k prejednávaniu majetku mesta.  

Mgr. Bagačka odpovedal, že do budúcna to tak bude, budeme sa snažiť premietať, aby poslanci 

videli pozemky. 

M. Macháček informoval o podnete na cestu na ulici Hornej, oproti benzínky, či by sa s ňou 

tento rok mohlo niečo spraviť, majú tam strašný prístup. Nie je tam veľa obytných domov, ale 

majú problém s prístupom, je to tam rozbité.  Druhý podnet z Likiera je, že sa dlhodobo nerieši 

plot popri jarku na ul. Dolnej. Z jednej strany je rozbitý, z druhej poglíbaný atď.  

Primátor mesta odpovedal, že to budeme robiť teraz na jar. Celý úsek sa spravil, ostala len tá 

časť na konci, možno 2 m2 .  

M. Macháček informoval o ďalšom podnete, ľudia mu hovorili, že na Hlinách by sa konečne 

mohlo začať niečo robiť s chodníkom od Santé až po vrch – minimálne tie, ale v zlom stave sú 

aj chodníky na Sineckej a Budovateľov. Vie, že rozpočet je napnutý, ale ak sa bude dať niečo 

robiť v rámci možností, tak by bolo fajn. Upozornil aj na rozbitý mostík na Hačave, cez ktorý 
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sa nevedia dostať ani zobrať smeti, je to rozbité a boja sa, že to tam padne.  

Ing. Hroncová informovala, že máme predloženú žiadosť na MAS Malohont na financovanie 

rekonštrukcie toho mostíka, čakáme na vyhodnotenie. 

 

Bc. Morová informovala, že na komisii na ochranu verejného poriadku hovorili o vysypaní 

cesty z Hlavnej na Štúrovu a všimla si, že to isté je aj z Hlavnej na Pokroku vedľa strednej 

školy.  

Ing. Vacula odpovedal, že to boli pozrieť, ale vtedy to bolo všetko zamrznuté, nedalo sa to 

spraviť, lebo jamy boli plné vody a zamrznuté.  

 

Ing. Vargová uviedla, že na pracovnom stretnutí odznelo, že už výnimka pre Lidl bola 

schválená, čiže ako to naozaj je.  

Primátor mesta odpovedal, že ešte nie, vo štvrtok im dáme vedieť.  

Ing. Vargová si ešte ujasnila, že výnimku neschvaľuje príslušný úrad pre mesto, ale pre Lidl 

a to by sa dialo bez ohľadu na to, kto by bol primátor.  

Primátor mesta informoval, že Slovenská správa ciest nesúhlasila s pôvodným riešením, takže 

projektantovi to nechali prekresliť. 

 

Bc. Rohárik sa opýtal, či je niečo nové ohľadom domova dôchodcov.  

Primátor mesta odpovedal, že sa na tom pracuje, verí, že v tomto roku sa to začne dvíhať. 

Informoval, že  OP Centrum má záujem, dohodli sa na ďalšom stretnutí.  

 

bodu 15: Záver 

 

 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský poďakoval prítomným za účasť a o 15.40 ukončil 

rokovanie mestského zastupiteľstva.  

 

Zapísala: Miroslava Karasová 

 

  

 

     

Ing. Oľga Maciaková                   Mgr. Martin Pliešovský 

  prednostka úradu              primátor mesta  

 

 

 

 

Overovatelia: 

 

Ing. Danka Kiráľová 

 

Bc. Filip Rohárik 

      


